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1. Opening en inleiding 

Mark van Stappershoef opent de vergadering en memoreert daarbij dat dit de eerste 
bijeenkomst is van deze meer informele werkgroep. Er zal worden stilgestaan bij de huidige 
situatie en welke ontwikkelingen er op stapel staan. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Vaststelling verslag 07 maart 2022 

Aangezien geen van de nu aanwezigen deze vergadering hebben bijgewoond wordt het verslag 
voor kennisgeving aangenomen.  

 
3. Waar komen we vandaan en waar staan we 

Aan de hand van een PowerPoint neemt Ricus Tiekstra de leden mee in het doorlopen traject in 
de afgelopen jaren. Daarbij memoreert hij o.a. dat als gevolg van de Corona-uitbraak de 
ontwikkeling van het BOB-model niet de voortgang heeft gekregen die de gemeenteraad voor 
ogen heeft gestaan. De beeldvormende bijeenkomsten en de werkbezoeken hebben 
onvoldoende plaats kunnen vinden.  
Arno de Laat ervaart een aantal knelpunten. Zo vindt hij dat het mogelijk moet zijn vragen aan 
het college te stellen over de verschillende agendapunten. Verder vindt hij dat er tussen de 
verschillende vergaderingen twee weken ruimte zou moeten zitten, zodat hij meer tijd heeft zijn 
achterban en eventuele betrokkenen te raadplegen. Dat er daardoor in één week meerdere 
avonden in het gemeentehuis vergaderd wordt, vindt hij geen probleem. Bovendien gaat volgens 
hem de stelling dat er onder het BOB-model minder wordt vergaderd niet op. 
Mark van Stappershoef wijst er op dat het aantal extra vergaderingen vooral te maken heeft 
gehad met de wijze waarop de gemeenteraad onderwerpen heeft besproken.  
Ricus Tiekstra wijst er op dat beeldvorming op meerdere manieren kan worden vormgegeven. 
Raadsleden hebben een breed scala aan instrumenten om informatie op te halen. Zij kunnen 
vragen stellen, vakliteratuur raadplegen, op internet informatie opzoeken. Beeldvormende 
bijeenkomsten kunnen ook bijdragen aan het vroegtijdig betrekken van de gemeenteraad bij het 
voorbereiden van plannen. Onderwerpen kunnen al veel eerder met de gemeenteraad en andere 
betrokkenen en deskundigen worden besproken. Deze informatie kan het college gebruiken om 
voorstellen goed voor te bereiden. Beeldvorming kan bij belangrijke dossiers ook best een aantal 
maanden voordat een voorstel ter besluitvorming aan de raad wordt voorgelegd.  

 
4. Waar willen we naar toe (bestuursakkoord en verder) 

In het bestuursakkoord hebben de coalitiepartijen een drietal opdrachten voor de werkgroep 
geformuleerd e weten: 

a. Minder (driedubbel) vergaderen – De beeldvormende vergaderingen krijgen het karakter 
van themabijeenkomsten op locatie of informatieve bijeenkomsten in de raadszaal. Deze 
zijn zoveel mogelijk openbaar toegankelijk;  

b. Beter contact tussen ambtelijke organisatie, college en griffie/regiegroep over keuzes in 
vergadermodel, werkbezoeken, planning, enz.;  

c. Voorbereidingen treffen voor het opstellen van een referendum verordening.  



 
Naast deze drie zaken zijn er nog enkele punten waar de werkgroep zich over wil gaan buigen. 
Genoemd worden: 

a. Op welke punten zit het RvO het oplossen van knelpunten in de weg; 
b. Hoe kan worden voorkomen dat het college nog aanvullend informatie moet geven om 

de discussie de juiste kant op te laten gaan; 
c. Wat is de achtergrond van de keuze voor twee burgerraadsleden per fractie of levert 

uitbreiding hiervan voldoende voordeel op, welke tegen de kosten opwegen.  
 
5. Hoe komen we daar 

De onder het vorige agendapunt genoemde punten worden in een planning gezet, welke in de 
volgende bijeenkomst zal worden besproken.  
Trix Vissers en Eric van Daal buigen zich over het RvO, waarbij Janneke van den Hout aanbiedt 
om namens het college mee te kijken. Afgesproken wordt dat Trix en Eric eerst een notitie 
opstellen en deze met de griffie bespreekt. 
 

6. Nieuwe algemene opzet moties en amendementen 
Mark Verhoeven heeft een voorbeeld van een motie uit de gemeente Breda voor de agenda van 
de werkgroep aangeboden. Dit model kent een veel begrijpelijker en hedendaags taalgebruik 
dan het model dat momenteel in gebruik is.  
Het model is niet gebonden aan wettelijke voorschriften en er is niets dat zich verzet tegen meer 
hedendaags en algemeen gangbaarder taalgebruik. Het past ook veel beter in het streven van 
de gemeente Goirle om begrijpelijke taal te gebruiken.  
De griffier gaat met dit voorbeeld in de hand samen met de organisatie kijken of deze 
woordkeus bij het na te streven taalniveau past, waarna het model voor de gemeenteraad 
beschikbaar wordt gesteld.  
 

7. Overige punten/rondvraag 
Op de agenda van de volgende vergadering zal het beter betrekken van inwoners bij de 
besluitvorming worden geagendeerd, waarbij de notitie over het jongerenpanel en de notitie 
‘ruimte voor inwoners’ worden betrokken.  
Verder zal op voorstel van Maarten Scholtze het onderwerp opkomstbevordering in relatie tot 
bestuurlijke vernieuwing worden geagendeerd.  

 
Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering kort na 21:00 uur. 
 
--- 


